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24 stycznia 2023 w siedzibie Unii Metropolii Polskich odbyło się spotkanie w sprawie problemu azbestu

w Polsce.

Prezydent Łodzi Hanna Zdanowska podjęła się roli sprawozdawcy opinii opracowywanej przez

Europejski Komitet Regionów pt. „Zmiana dyrektywy w sprawie azbestu”. W związku z tym zaprosiła

przedstawicieli samorządów na spotkanie w sprawie przygotowywanej dla Unii Europejskiej opinii.

Spotkanie odbyło się w Warszawie, w siedzibie Unii Metropolii Polskich. W jego trakcie zaprezentowano

ogólne wyniki badań nt. wpływu azbestowych elementów otoczenia na zdrowie. Duże wrażenie na

zgormadzonych zrobiła grafika porównująca wielkość włosa z pojedynczym włóknem azbestu.

Uczestnicy sugerowali rozwiązania w postaci stworzenia unijnych programów bezpośrednio

finansujących w samorządach usuwanie azbestu. Poparto również zwrócenie uwagi na wspieranie

profilaktyki medycznej osób, które na co dzień zawodowo mają do czynienia z azbestem.

W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Związku Powiatów Polskich. Starosta poznański Jan

Grabkowski przedstawił założenia i efekty programu usuwania azbestu w jego powiecie.

Organizatorzy poprosili również o wypełnienie ankiet konsultacyjnych. Można je znaleźć pod linkiem 

ec.europa.eu
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